
Bestyrelsens beretning 2018. 

Klubber - medlemstal. 
 Klubantallet er reduceret, idet Ruder Knægt og 

Klub 62 valgte at fusionere med onsdag 
eftermiddag som spilledag. 

 Medlemstallet er ligeledes reduceret fra 735 
(561 A-medlemmer og 174 B-medlemmer) til 
710 (526 A-medlemmer og 184 B-medlemmer). 

 Bridgelogen har droppet undervisning onsdag 
aften i denne sæson, men vender tilbage i 
sæson 2019-2020. 

 Roskilde Bridge 1945 har i denne sæson 
udvidet undervisnings-programmet til mandag 
eftermiddag, onsdag aften og torsdag 
eftermiddag/aften. 

 Vi kan håbe de mange undervisningstilbud giver 
gevinst i form af stigende medlemstal til alle 
klubber fra næste sæson. 

 Roskilde Bridge 1945 var tovholder til Bridgens 
dag i august. En meget stor indsats blev ydet og 
det gav en pæn tilslutning til 
undervisningsholdene. 

 

RBU aktiviteter. 
 RBU valgte at droppe klublederdagen, da det 

var svært at få aktiviteten til at gå op 
kalendermæssigt. 
Vi har besluttet, at flytte klublederdagen til 
november måned. 

 Domkirkebyens Bridgemesterskab havde en OK 
tilslutning. Vi prøvede med en opdeling i 
mesterskab og hyggeturnering. 

 Ved Kildegårdens åbningsfest primo september 
blev Bridgehuset besøgt af ca. 100 gæster, der 
kom indenfor til en sludder om bridge og en kop 
kaffe. Der blev spillet hyggebridge ved 2 borde.  
Et godt teamwork stod bag arrangementet.  
 

Nye spilleborde. 

 Generalforsamlingen sidste år besluttede 
indkøb af nye borde og nye meldekasser til hele 
huset. Flot at medlemsklubberne igen betalte til 
forbedring af spillelokalerne.  

 Bordene var klar til ibrugtagning ved starten af 
de nye år. De løse meldekasser blev 
efterfølgende skruet fast med frivillig 
arbejdskraft. 

 De gamle borde og meldekasser blev sat til salg 
blandt klubbernes medlemmer inden jul, og de 
gik som varmt brød. 

 Nye bordduge blev anskaffet og generelt 
passes der godt på spillebordene. Det kniber 
lidt mere med meldekortene, hvor man kan 
opleve, at nye meldekort er udskiftet med gamle 
meldekort!! 
 

Roskilde Kommunes projekt for Kildegårdens 
område.  

 Kommunens arbejde på Kildegården har også 
ved denne sæsonstart givet os store 
udfordringer ikke mindst mht. adgangsforhold, 
udendørs lys og parkeringsmuligheder.  

 Arbejdet bliver forhåbentlig ved vores område 
snart afsluttet. 

 
Bridgehuset. 

 Loft lyset i hele huset blev udskiftet i sommer 
af Roskilde Kommune, da de gamle armaturer 
ikke kunne mere. Lyset er af LED typen med 
automatisk tænd og sluk, samt meget 
energibesparende. 

 Yderdør partiet blev udskiftet for en lille 
månedstid siden. 

 Bridgehuset fremstår nu i rigtig pæn stand 
efter de mange forbedringer, der er sket de 
sidste par år. 

 Indbruddet i august måned en kedelig 
oplevelse, og heldigvis slap vi relativt 
skånsomt fra det. Forsikringsselskabet 
erkendte skaden og udbetalte erstatningen. De 
berørte klubber valgte en gør det selv 
reparationsløsning. Der bliver et overskud ved 
den valgte løsning og overskuddet øremærkes 
til forbedring af Bridgehuset, f.eks. med 
udskiftning af lamelgardiner til en 
støjdæmpende type. 

 RBU’s bestyrelse har modtaget et tilbud fra 
Yvonne Petersen på en stolelift til 1. salen i 
Bridgehuset. Tilbuddet er sendt videre til 
behandling i Forvaltningen. 
 

Samarbejde. 
Generelt er der et positivt og godt samarbejde 
imellem klubberne og RBU. RBU takker alle, der 
yder en ekstra indsats, når der er behov for det 
til de forskellige opgaver, som f.eks. 
Åbningsfesten, Bridgens Dag, spillebord 
udskiftning mv. Det er meget positivt og 
befordrende for samarbejdet på tværs i RBU’s 
regi. 
 

Bestyrelsesmøder. 
Vi har holdt lidt flere møder end normalt, og jeg 
takker bestyrelsen for et godt samarbejde i det 
forgangne år. Vi har forskellige holdninger i 
bestyrelsen, hvilket egentlig afspejler 
klubbernes forskelligheder.  

På bestyrelsens vegne  
Poul G. Larsen, Roskilde, den 24.10.2018 


